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Subject / Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION 30004449  

 
ADDENDUM #1 / ADDENDA NO 1 

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, 
Addendum (#1) is hereby issued.  
 
Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné transmise à votre 
entreprise, l’Addenda no 1 est émis. 
 
ADDENDUM #1 

 
Delete: 
 
4.1  Evaluation Procedures 
 

(a) Bids will be assessed in accordance with the entire requirement of the bid solicitation including 
the technical and financial evaluation criteria. 

 
4.1.1 Technical Evaluation 
 
4.1.2 Financial Evaluation 
 
4.2  Basis of Selection 
 

A bid must comply with the requirements of the bid solicitation and meet all mandatory technical 
evaluation criteria to be declared responsive. The responsive bid with the lowest evaluated price will 
be recommended for award of a contract. 

 
 
Insert: 
 
4.1  Evaluation Procedures 
 

(a) Bids will be assessed in accordance with the entire requirement of the bid solicitation including 
the financial evaluation criteria. 

 
4.1.1 Financial Evaluation 
 
4.2  Basis of Selection 
 

A bid must comply with the requirements of the bid solicitation to be declared responsive. The 
responsive bid with the lowest evaluated price will be recommended for award of a contract. 
 
 
 
 



ADDENDA NO 1 
 

Supprimer: 
 
4.1 Procédures d’évaluation  

  

(a) Les soumissions seront évaluées par rapport à l’ensemble des exigences de la demande de 

soumissions, dont les critères d’évaluation techniques et financiers.  

 

4.1.1 Évaluation technique  

  

4.1.2 Évaluation financière  
  

4.2  Méthode de sélection   

  

Pour être déclarée recevable, une soumission doit répondre aux exigences de la demande de 

soumissions et satisfaire à tous les critères d’évaluation technique obligatoires. La soumission 

recevable ayant le prix évalué le plus bas sera recommandée pour l’attribution d’un contrat.  

 

Insérer : 
 
4.1 Procédures d’évaluation  
  

(a) Les soumissions seront évaluées par rapport à l’ensemble des exigences de la demande de 
soumissions, dont les critères d’évaluation financiers.  

 
4.1.1 Évaluation financière  
 
4.2  Méthode de sélection   
  
Pour être déclarée recevable, une soumission doit répondre aux exigences de la demande de soumissions. 
La soumission recevable ayant le prix évalué le plus bas sera recommandée pour l’attribution d’un contrat.  
 
 
 
 
All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.  
 
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.  
 
 
 
 
Thank you / Merci 
 
Paige Yang 
Contracting Officer / Agente des contrats 
Procurement Hub / Centre d’approvisionnement   
 


